
Boligudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 35
Hvis DSB Ejendomme, jf. svaret på BOU alm. del - spørgsmål 70, folketingsåret 2022-23, 
2. samling, ikke er underlagt et indtjeningskrav på Jernbanebyen, kan DSB Ejendomme 
så vælge at prioritere en bæredygtig byudvikling i Jernbanebyen, med byggeri med lavt 
CO2-aftryk, med erhvervslejemål til en husleje der kan betales af små håndværkere, små 
butikker, cafeer m.v., så der kan blive et levende byliv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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